

Title (en)
FLAG WITH INTEGRATED DEVICE

Title (de)
BANNER MIT INTEGRIERTER VORRICHTUNG

Title (fr)
DRAPEAU A DISPOSITIF INTEGRE

Publication
EP 3608896 A1 20200212 (FR)

Application
EP 19188668 A 20190726

Priority
FR 1857402 A 20180809

Abstract (en)
[origin: CA3108743A1] The invention relates to a flag (10A) comprising a piece of material (11A) suitable for mounting on a mast (210A) and having at least two faces (110A1). The piece of material (110A) comprises at least one pocket (110A-1, 110A-2, 110A-3) which is formed between said two faces (110A1) and is suitable for receiving an electrical or electronic device (120A-1, 120A-2, 120A-3). At least one of the faces (110A1) of the piece of material (110A) comprises at least one opening (110A1-1, 110A1-2, 110A1-3) located on said at least one pocket (110A-1, 110A-2, 110A-3) in such a way as to allow the passage of the light emitted by said device or towards said device (120A-1, 120A-2, 120A-3).

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un drapeau (10A) comprenant une pièce de tissu (110A) adaptée pour être montée sur un mât (210A) et comprenant au moins deux faces (110A1). La pièce de tissu (110A) comprend au moins une poche (110A-1, 110A-2, 110A-3), formée entre lesdites deux faces (110A1) et adaptée pour recevoir un dispositif (120A-1, 120A-2, 120A-3) électrique ou électronique. Au moins l'une des faces (110A1) de la pièce de tissu (110A) comporte au moins une ouverture (110A1-1, 110A1-2, 110A1-3) localisée au niveau de ladite au moins une poche (110A-1, 110A-2, 110A-3) de sorte à autoriser le passage de la lumière émise par ledit dispositif ou vers ledit dispositif (120A-1, 120A-2, 120A-3).

IPC 8 full level
G09F 17/00 (2006.01); **G09F 27/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)
G09F 9/30 (2013.01 - US); **G09F 17/00** (2013.01 - EP US); **G09F 27/007** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
• [X] KR 20110096833 A 20110831 - HER KWANG MO [KR]
• [X] JP 2011075584 A 20110414 - TOPPAN FORMS CO LTD
• [X] CN 103617771 A 20140305 - NINGBO EVERGREEN HOME SUPPLIES CO LTD
• [X] JP 2012203034 A 20121022 - YAMAHA CORP

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 3608896 A1 20200212; **EP 3608896 B1 20220209**; CA 3108743 A1 20200213; ES 2911804 T3 20220520; FR 3084956 A1 20200214; FR 3084956 B1 20210903; PT 3608896 T 20220420; US 2021304646 A1 20210930; WO 2020030449 A1 20200213

DOCDB simple family (application)
EP 19188668 A 20190726; CA 3108743 A 20190726; EP 2019070245 W 20190726; ES 19188668 T 20190726; FR 1857402 A 20180809; PT 19188668 T 20190726; US 201917266081 A 20190726